
REPUBLTKA E KOSOVES . REPUBLTKA KOSOVA . REPUBLIC OF KOSOVO

KOMUNA E FERIZAJT . OPSTINA UROSEVAC . MUNICIPALITY OF FERIZAJ

ZAPISNIK IOI2024

Odrlart na 10. sastanku Odbora zazajednice, kojim je predsedavao Osman Emin -
predsjedavajuii Odborazazajednice, sastanak je odrZan 28.I0.2024. godine u 11.30 dasova, u

kancelarij i za sastanke gradonadelnika op5tine.

Dnevni red:

1. Potvrda udeSia na sastanku Odbora za zajednice;

2. Usvajanje dnevnog reda;

3. Usvajanje zapisnika sa poslednjeg sastanka Odbora zazajednice;

4. Obave5tenjeiz Kancelarije predsedavajudeg XhavitZariqi (Leutrim Mahmuti) o preduzetim

koracima za dnevne isplate dlanova Odbora zazajednice;

5. Planiranje poseta Odbora zazajednice na terenu i

6. Razno.

Taika I

Predsednik Odbora za zajednice Osman Emini - Potvrdio ude56e na sastanku; prisustvovali

svi dlanovi Komiteta zazajednice;

Taika 2

Predsednik Odbora za zaiednice Osman Emini - Dnevni red je usvojen bez ikakvih primedbi;

Taika 3

Predsednik Odbora za zajednice Osman Emini - Zapisnik sa poslednjeg sastanka je usvojen

bez primedbi.



Taika 4

Predsednik Odbora za zaiednice Osman Emini - Saop5tenje iz kancelarije predsedavajudeg

Xhavit Zariqi (Leutrim Mahmuti) o preduzetim koracimazadnevne isplate dlanova Odboraza

neve6inske zajednice;

Leutrim Mahmuti - Komunicirao sam ru r. Or-urii, ti si kao Odbor zazajednice prekoradio

broj dlanova i prekr5io zakon o platama koji kaZe da treba da bude 30Yo,imamo kompletnu

dokumentaciju i biie ti ispla6eno vrlobrzo, ali biie 50€ po sastanku, oni koji su ranije primili

neie biti vradeni retroaktivno.

Florije Islami - Kako su ostale op5tine, one koje nisu dlanovi, skup5tine.

Leutrim Mahmuti - Pla6a se posebnim zakonom za dlanove koji nisu deo skup5tine opStine.

HajrtzHaziri - Nismo zadovoljni ovom platom.

Leutrim Mahmuti - Po zakonu, svaka zajednica ima pravo da ima predstavnikau OZ.

Predsednik Odbora zazajednice Osman Emini - Op5tina ima obavezu da stvori OZ sa

pripadnikom etnidke grupe koji Zivi u Op5tini Uro5evac.

Op5tini irizren i Stimlje pladaju 180€ zadlanove OZ.

8 op5tina koje sam kontaktirao imaju u proseku 160 evra, Sto je zakonski iznos.

Moramo da vidimo zakon ili uredbu da bismo dobili ono Sto nam pripada.

Leutrim Mahmuti - Sve treba da ide kroz kancelariju skup5tinskog sektora, ali mi nemamo

kancelarij u skup5tinskog sektora.

Imamo toliko opcija, moZete otiii u trezor daruzgovarate.

Sve Sto dode popravljamo nazvanidannadin, to nam nije problem.

Predsednik Odbora za zajednice Osman Emini - Hajde da planiramo posete tamo gde idemo.

Amir Rediepi - Posetili smo Skolu,,Saban Ha5ani", ali se joS ni5ta nije pomerilo.



Pozvati direktora Skole da se izjasni o pitanju premestaja udenika iz stare Skole u novu.

Jehona Mustafa - Traiioje sastanak sa jednom opStinom, darazmenimo iskustva.

Zanisniiar,

Vh'J"tk''/
Xhemajl Jashari

za zajednice


